

Results Agenda of the Extraordinary General Assembly (1 <sup>st</sup> meeting)	نتائج جدول أعمال الجمعية العامة غير العادية (الاجتماع الأول)
<p>1. Approval on Board of Director's recommendation to increase the Company's capital by way of granting bonus shares through the capitalization of 105,000,000 Saudi Riyals from the Company's retained earnings in the following manner:</p> <p>-The increase in capital will be made by capitalizing an amount of SAR105,000,000, from the Company's retained earnings. The shareholders will be given one (1) share for every two(2) shares owned in the company.</p> <p>-The share capital of the Company before the increase is two hundred ten million Saudi Riyals (SAR 210,000,000), and after the approval, it will be three hundred fifteen million Saudi Riyals (SAR 315,000,000). The increase percentage of the share capital is 50%.</p> <p>-The number of shares before the increase is twenty-one million (21,000,000) and after the increase will become thirty-one million five hundred thousand (31,500,000) shares.</p> <p>-By increasing its capital, the Company aims to maximize shareholders wealth that balance between growth investment and dividends distribution, in line with future prospects, underlying growth in free cash flow, and long-term value creation through investments in available opportunities.</p> <p>-In case there are any fractional shares as a result of the capital increase, the fraction shares will be grouped into a single portfolio on behalf of all of the Company's shareholders who would otherwise have been entitled to receive such fractional shares, and sold at the market price and subsequently distribute the net cash proceeds to their respective fractional entitlements within 30 days from the date of determining the shares due to each shareholder.</p> <p>- The shareholders who own shares by the end of the trading day of the Company's extraordinary general assembly and are registered in the Company's shareholders' register with the Securities Depository Center Company (Edaa) by the end of the second trading day following the date of the extraordinary general assembly meeting, will be eligible for the bonus shares.</p> <p>including Approval on the following matters related to the increase of Company's capital Transaction:</p> <p>a. Approval on the amendment of Article (7) of the Bylaws Capital.</p> <p>b. Approval on the amendment of Article (8) of the Bylaws Subscription for Shares.</p>	<p>1. الموافقة على توصية مجلس الإدارة بزيادة رأس مال الشركة من (210,000,000) ريال إلى (315,000,000) ريال من خلال توزيع أسهم منحة للمساهمين عبر رسملة 105,000,000 ريال سعودي من حساب الأرباح المبقاة، وذلك وفقاً لما يلي:</p> <p>- ستتم زيادة رأس مال الشركة من خلال رسملة مبلغ 105,000,000 ريال سعودي من حساب الأرباح المبقاة ، وسيتم منح المساهمين سهم (1) لكل سهمين (2) مملوكة في الشركة.</p> <p>- يبلغ رأس مال الشركة قبل الزيادة مائتان وعشرة مليون (210,000,000) ريال سعودي وسيصبح بعد الموافقة على الزيادة ثلاثمائة وخمسة عشر مليون (315,000,000) ريال سعودي، بنسبة زيادة قدرها 50%.</p> <p>- يبلغ عدد أسهم الشركة قبل الزيادة واحد وعشرين مليون (21,000,000) سهم وسيصبح بعد الزيادة واحد وثلاثون مليون وخمسمائة ألف سهم، (31,500,000) .</p> <p>- تهدف الشركة من خلال زيادة رأس المال إلى تعظيم إجمالي ثروة المساهمين التي توازن بين نمو الاستثمار وتوزيعات المساهمين، بما يتماشى مع التطلعات المستقبلية والنمو في التدفق النقدي الحر، وخلق قيمة أعلى على المدى البعيد عن طريق الاستثمار في العديد من الفرص المتاحة للشركة.</p> <p>- في حال وجود كسور أسهم نتيجة لزيادة رأس المال، سيتم تجميع الكسور في محفظة واحدة لجميع مساهمي الشركة المستحقين لكسور الأسهم وتباع بسعر السوق، ثم تُوزع قيمتها على المساهمين المستحقين لكسور الأسهم كل بحسب حصته، وذلك خلال مدة لا تتجاوز 30 يوماً من تاريخ تحديد الأسهم المستحقة لكل مساهم.</p> <p>- تكون أحقية أسهم المنحة لمساهمي الشركة المالكين للأسهم بنهاية يوم تداول الجمعية العامة غير العادية للشركة والمقيدين في سجل مساهمي شركة أنابيب الشرق المتكاملة للصناعة لدى شركة مركز إيداع الأوراق المالية (مركز الإيداع) في نهاية ثاني يوم تداول يلي تاريخ انعقاد الجمعية العامة غير العادية.</p> <p>بما في ذلك الموافقة على الأمور التالية المتعلقة بزيادة رأس المال:</p> <p>أ. الموافقة على تعديل المادة رقم (7) من النظام الأساسي للشركة المتعلقة رأس المال.</p> <p>ب. الموافقة على تعديل المادة رقم (8) من النظام الأساسي للشركة المتعلقة بالاكتتاب في الأسهم.</p>
<p>2. Approval on the business and contracts that took place between Welspun Mauritius Holdings Limited (related party), and East Pipes Integrated Company for Industry to the Board Member Mr. Balkrishan Gopiram Goenka (former member), Mr. Vipul Shiv Sahai Mathur and / Mr. Mohammed Abdulrahman Abdullah Al-Othman, has an indirect interest , these expenses include:</p> <p>Expenses of the commercial liability insurance policy, noting that the value of the transactions that took place during the fiscal year ending on March 31, 2022 amounted to (329,090) Saudi Riyals, without any preferential conditions (These transactions for pre-IPO period and were stated in financial statements for disclosure purpose only).</p>	<p>2. الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين شركة ويلسبون موريشيوس القابضة المحدودة (طرف ذو علاقة)، وشركة أنابيب الشرق المتكاملة للصناعة والتي لعضو مجلس الإدارة السابق الأستاذ/ بالكرشنان جوبرام جوينكا والأستاذ/ فيبول شيف ساهاي ماثور والأستاذ / محمد عبد الرحمن عبد الله العثمان مصلحة فيها غير مباشرة، وهي عبارة عن:</p> <p>مصروفات عقد تأمين المسؤولية العامة التجارية، علماً بأن قيمة التعاملات التي تمت خلال العام المالي المنتهية في 31 مارس 2022 م بلغت (329,090) ريال سعودي وذلك بدون أي شروط تفضيلية (هذه المعاملات خاصة بالفترة ما قبل الاكتتاب وتم عرضها في القوائم المالية لغرض الإفصاح فقط).</p>
<p>3. Approval on the business and contracts that took place between Welspun Mauritius Holdings Limited (related party), and East Pipes Integrated Company for Industry to the Board Member Mr. Balkrishan Gopiram Goenka (former member), Mr.</p>	<p>3. الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين شركة ويلسبون موريشيوس القابضة المحدودة (طرف ذو علاقة)، وشركة أنابيب الشرق المتكاملة للصناعة والتي لعضو مجلس الإدارة السابق الأستاذ/ بالكرشنان جوبرام جوينكا والأستاذ/ فيبول شيف ساهاي</p>

<p>Vipul Shiv Sahai Mathur and / Mr. Mohammed Abdulrahman Abdullah Al-Othman, has an indirect interest, these expenses include:</p> <p>Initial public offering expenses charged to the shareholders, noting that the value of the transactions that took place during the fiscal year ending on March 31, 2022 amounted to (3,052,459) Saudi Riyals, without any preferential conditions (These transactions for pre-IPO period and were stated in financial statements for disclosure purpose only).</p>	<p>مأثور والأستاذ / محمد عبد الرحمن عبد الله العثمان مصلحة فيها غير مباشرة، وهي عبارة عن:</p> <p>مصاريف الاكتتاب العام الأولي المحملة على المساهمين، علماً بأن قيمة التعاملات التي تمت خلال العام المالي المنتهية في 31 مارس 2022 م بلغت (3,052,459) ريال سعودي وذلك بدون أي شروط تفضيلية (هذه المعاملات خاصة بالفترة ما قبل الاكتتاب وتم عرضها في القوائم المالية لغرض الإفصاح فقط).</p>
<p>4. Approval on the business and contracts that took place between Welspun Mauritius Holdings Limited (related party), and East Pipes Integrated Company for Industry to the Board Member Mr. Balkrishan Gopiram Goenka (former member), Mr. Vipul Shiv Sahai Mathur and / Mr. Mohammed Abdulrahman Abdullah Al-Othman, has an indirect interest, these expenses include:</p> <p>Reimbursement of initial public subscription expenses by the shareholders, noting that the value of the transactions that took place during the fiscal year ending on March 31, 2022 amounted to (6,020,830) Saudi Riyals, without any preferential conditions (These transactions for pre-IPO period and were stated in financial statements for disclosure purpose only).</p>	<p>4. الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين شركة ويلسبون موريشيوس القابضة المحدودة (طرف ذو علاقة)، وشركة أنابيب الشرق المتكاملة للصناعة والتي لعضو مجلس الإدارة السابق الأستاذ/ بالكرشان جوبرام جوينكا والأستاذ/ فيبول شيف ساهاي مأثور والأستاذ / محمد عبد الرحمن عبد الله العثمان مصلحة فيها غير مباشرة، وهي عبارة عن:</p> <p>استرداد مصاريف الاكتتاب العام الأولي من قبل المساهمين، علماً بأن قيمة التعاملات التي تمت خلال العام المالي المنتهية في 31 مارس 2022 م بلغت (6,020,830) ريال سعودي وذلك بدون أي شروط تفضيلية (هذه المعاملات خاصة بالفترة ما قبل الاكتتاب وتم عرضها في القوائم المالية لغرض الإفصاح فقط).</p>
<p>5. Approval on the business and contracts that took place between Mohawarean Industrial Services Company (related party), and East Pipes Integrated Company for Industry, in which the member of the board of directors, Mr. Mohammed Abdulrahman Abdullah Al-Othman, has an indirect interest, these expenses include :</p> <p>Expenses on corporate guarantee charged to the company by the shareholder, noting that the value of the transactions that took place during the fiscal year ending on March 31, 2022 amounted to (329,882) Saudi Riyals, without any preferential conditions. (These transactions for pre-IPO period and were stated in financial statements for disclosure purpose only).</p>	<p>5. الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين شركة محورين للخدمات الصناعية (طرف ذو علاقة)، وشركة أنابيب الشرق المتكاملة للصناعة والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ / محمد عبد الرحمن عبد الله العثمان مصلحة فيها غير مباشرة، وهي عبارة عن:</p> <p>مصروفات ضمان شركات محل على الشركة من قبل المساهمين، علماً بأن قيمة التعاملات التي تمت خلال العام المالي المنتهية في 31 مارس 2022 م بلغت (329,882) ريال سعودي وذلك بدون أي شروط تفضيلية (هذه المعاملات خاصة بالفترة ما قبل الاكتتاب وتم عرضها في القوائم المالية لغرض الإفصاح فقط).</p>
<p>6. Approval on the business and contracts that took place between Mohawarean Industrial Services Company (related party), and East Pipes Integrated Company for Industry, in which the member of the board of directors, Mr. Mohammed Abdulrahman Abdullah Al-Othman, has an indirect interest, these expenses include :</p> <p>Initial public offering expenses charged to the shareholders, noting that the value of the transactions that took place during the fiscal year ending on March 31, 2022 amounted to (304,574) Saudi riyals, without any preferential conditions (These transactions for pre-IPO period and were stated in financial statements for disclosure purpose only).</p>	<p>6. الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين شركة محورين للخدمات الصناعية (طرف ذو علاقة)، وشركة أنابيب الشرق المتكاملة للصناعة والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ / محمد عبد الرحمن عبد الله العثمان مصلحة فيها غير مباشرة، وهي عبارة عن:</p> <p>مصاريف الاكتتاب العام الأولي المحملة على المساهمين، علماً بأن قيمة التعاملات التي تمت خلال العام المالي المنتهية في 31 مارس 2022 م بلغت (304,574) ريال سعودي وذلك بدون أي شروط تفضيلية (هذه المعاملات خاصة بالفترة ما قبل الاكتتاب وتم عرضها في القوائم المالية لغرض الإفصاح فقط).</p>
<p>7. Approval on the business and contracts that took place between Mohawarean Industrial Services Company (related party), and East Pipes Integrated Company for Industry, in which the member of the board of directors, Mr. Mohammed Abdulrahman Abdullah Al-Othman, has an indirect interest, these expenses include :</p> <p>Reimbursement of initial public subscription expenses by the shareholders, noting that the value of the transactions that took place during the fiscal year ending on March 31, 2022 amounted to (600,759) Saudi Riyals, without any preferential conditions (These transactions for pre-IPO period and were stated in financial statements for disclosure purpose only).</p>	<p>7. الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين شركة محورين للخدمات الصناعية (طرف ذو علاقة)، وشركة أنابيب الشرق المتكاملة للصناعة والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ / محمد عبد الرحمن عبد الله العثمان مصلحة فيها غير مباشرة، وهي عبارة عن:</p> <p>استرداد مصاريف الاكتتاب العام الأولي من قبل المساهمين، علماً بأن قيمة التعاملات التي تمت خلال العام المالي المنتهية في 31 مارس 2022 م بلغت (600,759) ريال سعودي وذلك بدون أي شروط تفضيلية (هذه المعاملات خاصة بالفترة ما قبل الاكتتاب وتم عرضها في القوائم المالية لغرض الإفصاح فقط).</p>
<p>8. Approval on the business and contracts that took place between Aziz Company for Contracting and Industrial Investment (related party) and East Pipes Integrated Company for Industry, in which the member of the Board of Directors, Mr. Mohammed Saleh Al Hammadi, has an indirect interest, these expenses include :</p>	<p>8. الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين شركة عزيز للمقاولات والاستثمار الصناعي (طرف ذو علاقة)، وشركة أنابيب الشرق المتكاملة للصناعة، والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ محمد صالح محمد الحمادي مصلحة فيها غير مباشرة وهي عبارة عن:</p>

<p>Expenses on corporate guarantee charged to the company by the shareholder, noting that the value of the transactions that took place during the fiscal year ending on March 31, 2022 amounted to (3,572,918) Saudi Riyals, without any preferential conditions (These transactions for pre-IPO period and were stated in financial statements for disclosure purpose only).</p>	<p>مصروفات ضمان شركات محمل على الشركة من قبل المساهمين، علماً بأن قيمة التعاملات التي تمت خلال العام المالي المنتهية في 31 مارس 2022 م بلغت (3,572,918) ريال سعودي وذلك بدون أي شروط تفضيلية (هذه المعاملات خاصة بالفترة ما قبل الاكتتاب وتم عرضها في القوائم المالية لغرض الإفصاح فقط).</p>
<p>9. Approval on the business and contracts that took place between Aziz Company for Contracting and Industrial Investment (related party) and East Pipes Integrated Company for Industry, in which the member of the Board of Directors, Mr. Mohammed Saleh Al Hammadi, has an indirect interest ,these expenses include : The initial public offering expenses charged to the shareholders, noting that the value of the transactions that took place during the fiscal year ending on March 31, 2022 amounted to (1,739,553) Saudi Riyals, without any preferential conditions (These transactions for pre-IPO period and were stated in financial statements for disclosure purpose only).</p>	<p>9. الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين شركة عزيز للمقاولات والاستثمار الصناعي (طرف ذو علاقة)، وشركة أنابيب الشرق المتكاملة للصناعة، والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ محمد صالح محمد الحمادي مصلحة فيها غير مباشرة وهي عبارة عن: مصاريف الاكتتاب العام الأولي المحملة على المساهمين، علماً بأن قيمة التعاملات التي تمت خلال العام المالي المنتهية في 31 مارس 2022 م بلغت (1,739,553) ريال سعودي وذلك بدون أي شروط تفضيلية (هذه المعاملات خاصة بالفترة ما قبل الاكتتاب وتم عرضها في القوائم المالية لغرض الإفصاح فقط).</p>
<p>10. Approval on the business and contracts that took place between Aziz Company for Contracting and Industrial Investment (related party) and East Pipes Integrated Company for Industry, in which the member of the Board of Directors, Mr. Mohammed Saleh Al Hammadi, has an indirect interest ,these expenses include: Reimbursement of the initial public offering expenses by the shareholders, noting that the value of the transactions that took place during the fiscal year ending on March 31, 2022 amounted to (3,431,187) Saudi Riyals, without any preferential conditions (These transactions for pre-IPO period and were stated in financial statements for disclosure purpose only).</p>	<p>10. الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين شركة عزيز للمقاولات والاستثمار الصناعي (طرف ذو علاقة)، وشركة أنابيب الشرق المتكاملة للصناعة، والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ محمد صالح محمد الحمادي مصلحة فيها غير مباشرة وهي عبارة عن: استرداد مصاريف الاكتتاب العام الأولي من قبل المساهمين، علماً بأن قيمة التعاملات التي تمت خلال العام المالي المنتهية في 31 مارس 2022 م بلغت (3,431,187) ريال سعودي وذلك بدون أي شروط تفضيلية (هذه المعاملات خاصة بالفترة ما قبل الاكتتاب وتم عرضها في القوائم المالية لغرض الإفصاح فقط).</p>
<p>11. Approval on the business and contracts that took place between Vision Investment Company (related party) and East Pipes Integrated Company for Industry, in which the former Chairman of the Board of Directors, Mr. Omar Mohamed Nabil Al-Maidani, has an indirect interest, these expenses include: Expenses on corporate guarantee charged to the company by the shareholder, noting that the value of the transactions that took place during the fiscal year ending on March 31, 2022 amounted to (1,423,884) Saudi Riyals, without any preferential conditions (These transactions for pre-IPO period and were stated in financial statements for disclosure purpose only).</p>	<p>11. الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين شركة رؤية للاستثمار (طرف ذو علاقة)، شركة أنابيب الشرق المتكاملة للصناعة ، والتي لرئيس مجلس الإدارة السابق الأستاذ/ عمر محمد نبيل الميداني مصلحة فيها غير مباشرة وهي عبارة عن: مصروفات ضمان شركات محمل على الشركة من قبل المساهمين، علماً بأن قيمة التعاملات التي تمت خلال العام المالي المنتهية في 31 مارس 2022 م بلغت (1,423,884) ريال سعودي وذلك بدون أي شروط تفضيلية (هذه المعاملات خاصة بالفترة ما قبل الاكتتاب وتم عرضها في القوائم المالية لغرض الإفصاح فقط).</p>
<p>12. Approval on the business and contracts that took place between Vision Investment Company (related party) and East Pipes Integrated Company for Industry, in which the former Chairman of the Board of Directors, Mr. Omar Mohamed Nabil Al-Maidani, has an indirect interest, these expenses include: Initial public offering expenses charged to the shareholders, noting that the value of the transactions that took place during the fiscal year ending on March 31, 2022 amounted to (1,007,110) Saudi Riyals, without any preferential conditions (These transactions for pre-IPO period and were stated in financial statements for disclosure purpose only).</p>	<p>12. الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين شركة رؤية للاستثمار (طرف ذو علاقة)، شركة أنابيب الشرق المتكاملة للصناعة ، والتي لرئيس مجلس الإدارة السابق الأستاذ/ عمر محمد نبيل الميداني مصلحة فيها غير مباشرة وهي عبارة عن: مصاريف الاكتتاب العام الأولي المحملة على المساهمين، علماً بأن قيمة التعاملات التي تمت خلال العام المالي المنتهية في 31 مارس 2022 م بلغت (1,007,110) ريال سعودي وذلك بدون أي شروط تفضيلية (هذه المعاملات خاصة بالفترة ما قبل الاكتتاب وتم عرضها في القوائم المالية لغرض الإفصاح فقط).</p>
<p>13. Approval on the business and contracts that took place between Vision Investment Company (related party) and East Pipes Integrated Company for Industry, in which the former Chairman of the Board of Directors, Mr. Omar Mohamed Nabil Al-Maidani, has an indirect interest, these expenses include: Reimbursement of the initial public offering expenses by the shareholders, noting that the value of the transactions that took place during the fiscal year ending on March 31, 2022 amounted to (1,986,477) Saudi Riyals, without any preferential conditions (These transactions for pre-IPO period and were stated in financial statements for disclosure purpose only).</p>	<p>13. الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين شركة رؤية للاستثمار (طرف ذو علاقة)، شركة أنابيب الشرق المتكاملة للصناعة ، والتي لرئيس مجلس الإدارة السابق الأستاذ/ عمر محمد نبيل الميداني مصلحة فيها غير مباشرة وهي عبارة عن: استرداد مصاريف الاكتتاب العام الأولي من قبل المساهمين، علماً بأن قيمة التعاملات التي تمت خلال العام المالي المنتهية في 31 مارس 2022 م بلغت (1,986,477) ريال سعودي وذلك بدون أي شروط تفضيلية (هذه المعاملات خاصة بالفترة ما قبل الاكتتاب وتم عرضها في القوائم المالية لغرض الإفصاح فقط).</p>

<p>14. Approval on the business and contracts that took place between Welspun Corp Limited (related party), and East Pipes Integrated Company for Industry to the Board Member Mr. Balkrishan Gopiram Goenka (former member), Mr. Vipul Shiv Sahai Mathur and / Mr. Mohammed Abdulrahman Abdullah Al-Othman, has an indirect interest, these expenses include:</p> <p>Expenses related to corporate guarantees charged to the company by the shareholders, noting that the value of the transactions that took place during the fiscal year ending on March 31, 2022 amounted to (4,210,325) Saudi riyals, without any preferential conditions (These transactions for pre-IPO period and were stated in financial statements for disclosure purpose only).</p>	<p>14. الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين شركة ويلسبون كورب المحدودة (طرف ذو علاقة)، وشركة أنابيب الشرق المتكاملة للصناعة والتي لعضو مجلس الإدارة السابق الأستاذ/ بالكرشنان جوبرام جوينكا والأستاذ/ فيبول شيف ساهاي ماثور والأستاذ/ محمد عبد الرحمن عبد الله العثمان مصلحة فيها غير مباشرة، وهي عبارة عن: مصروفات ضمان شركات محمل على الشركة من قبل المساهمين، علماً بأن قيمة التعاملات التي تمت خلال العام المالي المنتهية في 31 مارس 2022 م بلغت (4,210,325) ريال سعودي وذلك بدون أي شروط تفضيلية (هذه المعاملات خاصة بالفترة ما قبل الاكتتاب وتم عرضها في القوائم المالية لغرض الإفصاح فقط).</p>
<p>15. Approval on the amendment of Article (1) of the Bylaws, related to (incorporation).</p>	<p>15. الموافقة على تعديل المادة (1) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (التأسيس).</p>
<p>16. Approval on the amendment of Article (2) of the Bylaws (Company name)</p>	<p>16. الموافقة على تعديل المادة (2) من نظام الشركة الأساس (اسم الشركة)</p>
<p>17. Approval on the amendment of Article (4) of the Bylaws (Participation and Ownership in Companies)</p>	<p>17. الموافقة على تعديل المادة (4) من نظام الشركة الأساس (المشاركة والتملك في الشركات)</p>
<p>18. Approval on the amendment of Article (11) of the Bylaws, related to (trading in shares).</p>	<p>18. الموافقة على تعديل المادة (11) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (تداول الأسهم).</p>
<p>19. Approval on the amendment of Article (12) of the Bylaws, (share register)</p>	<p>19. الموافقة على تعديل المادة (12) من نظام الشركة الأساس، (سجل المساهمين)</p>
<p>20. Approval on the amendment of Article (15) of the company's bylaws, related to (Management of the Company).</p>	<p>20. الموافقة على تعديل المادة (15) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (إدارة الشركة).</p>
<p>21. Approval on the amendment of Article (16) of the Bylaws, related to (termination of board membership).</p>	<p>21. الموافقة على تعديل المادة (16) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (انتهاء عضوية المجلس).</p>
<p>22. Approval on the amendment of Article (17) of the Bylaws, related to (board vacancy).</p>	<p>22. الموافقة على تعديل المادة (17) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (المركز الشاغر في المجلس).</p>
<p>23. Approval on the amendment of Article (18) of the company's bylaws, related to (Authorities of the Board).</p>	<p>23. الموافقة على تعديل المادة (18) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (صلاحيات المجلس).</p>
<p>24. Approval on the amendment of Article (20) of the company's bylaws, related to (Authorities of the Chairman, Managing Director and Secretary).</p>	<p>24. الموافقة على تعديل المادة (20) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (صلاحيات الرئيس والعضو المنتدب وأمين السر).</p>
<p>25. Approval on the amendment of Article (21) of the Bylaws, related to (Board meetings).</p>	<p>25. الموافقة على تعديل المادة (21) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (اجتماعات المجلس).</p>
<p>26. Approval on the amendment of Article (22) of the Bylaws, related to (quorum of board meeting).</p>	<p>26. الموافقة على تعديل المادة (22) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (نصاب اجتماع المجلس).</p>
<p>27. Approval on the amendment of Article (24) of the Bylaws, related to the (General Assembly).</p>	<p>27. الموافقة على تعديل المادة (24) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (الجمعية العامة).</p>
<p>28. Approval on the amendment of Article (25) of the Bylaws, related to (attendance at assemblies).</p>	<p>28. الموافقة على تعديل المادة (25) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (حضور الجمعيات).</p>
<p>29. Approval on the amendment of Article (28) of the Bylaws, related to (Competences of the Extraordinary General Assembly).</p>	<p>29. الموافقة على تعديل المادة (28) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (اختصاصات الجمعية العامة غير العادية).</p>
<p>30. Approval on the amendment of Article (29) of the Bylaws, related to (Assembly Invitations).</p>	<p>30. الموافقة على تعديل المادة (29) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (دعوة الجمعيات).</p>
<p>31. Approval on the amendment of Article (30) of the Bylaws, related to (Record of Assemblies Attendance).</p>	<p>31. الموافقة على تعديل المادة (30) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (سجل حضور الجمعيات).</p>
<p>32. Approval on the amendment of Article (31) of the company's bylaws, related to (Convening of Assemblies via Conferencing).</p>	<p>32. الموافقة على تعديل المادة (31) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (عقد الجمعيات عبر وسائل التقنية الحديثة).</p>
<p>33. Approval on the amendment of Article (32) of the Bylaws, related to (Quorum for Ordinary General Assembly).</p>	<p>33. الموافقة على تعديل المادة (32) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (نصاب اجتماع الجمعية العامة العادية).</p>
<p>34. Approval on the amendment of Article (33) of the Bylaws, related to (Quorum for Extraordinary General Assembly).</p>	<p>34. الموافقة على تعديل المادة (33) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (نصاب اجتماع الجمعية العامة الغير عادية).</p>
<p>35. Approval on the amendment of Article (34) of the Bylaws, related to (Approval in Assemblies).</p>	<p>35. الموافقة على تعديل المادة (34) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (الموافقة في الجمعيات).</p>
<p>36. Approval on the amendment of Article (35) of the Bylaws, related to (Resolutions of the Assemblies).</p>	<p>36. الموافقة على تعديل المادة (35) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (قرارات الجمعيات).</p>
<p>37. Approval on the amendment of Article (38) of the Bylaws, related to (Composition of the Committee).</p>	<p>37. الموافقة على تعديل المادة (38) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (تشكيل اللجنة).</p>
<p>38. Approval on the amendment of Article (39) of the Bylaws, related to (Quorum for the Committee's Meeting).</p>	<p>38. الموافقة على تعديل المادة (39) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (نصاب اجتماع اللجنة).</p>
<p>39. Approval on the amendment of Article (40) of the Bylaws, related to (Competence of the Committee).</p>	<p>39. الموافقة على تعديل المادة (40) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (اختصاصات اللجنة).</p>
<p>40. Approval on the amendment of Article (41) of the Bylaws, related to (Reports of the Committee).</p>	<p>40. الموافقة على تعديل المادة (41) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (تقارير اللجنة).</p>

41. Approval on the amendment of Article (42) of the company's bylaws, related to (Appointment of Auditor).	41. الموافقة على تعديل المادة (42) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ ( تعيين مراجع الحسابات).
42. Approval on the amendment of Article (45) of the Bylaws, related to (Financial Documents).	42. الموافقة على تعديل المادة (45) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (الوثائق المالية).
43. Approval on the amendment of Article (46) of the Bylaws, related to (Distribution of Dividends).	43. الموافقة على تعديل المادة (46) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (توزيع الأرباح).
44. Approval on the amendment of Article (47) of the Bylaws, related to (Dividend distribution of preference shares).	44. الموافقة على تعديل المادة (47) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (توزيع الأرباح للأسهم الممتازة).
45. Approval on the amendment of Article (48) of the Bylaws, related to (Company's Losses).	45. الموافقة على تعديل المادة (48) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (خسائر الشركة).